
Rybnik, 20.08.2019 

 

Krystyna Wałach 

Radna Miasta Rybnika 

 

Sz.P. Piotr Kuczera 

Prezydent Miasta Rybnika 

 

 

Dot. Naprawy drogi na ulicy Karłowej 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Zwracam się z prośbą o zasypanie głębokich dziur, które powstały po deszczach, na 

ulicy Karłowej, na odcinku drogi od cmentarza w stronę boiska sportowego Sokół w 

Chwałęcicach. W związku z tym, że obecnie droga jest niebezpieczna dla użytkowników 

proszę o pilną reakcję.  

Proszę o pozytywne rozpatrzenie mojej prośby.  

 

 

Z poważaniem  

Krystyna Wałach 


